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Abstract (en)
1. Ski of the type comprising a system for damping its vibrations, the system being included in the structure of the ski and being made from stressed
visco-elastic material, characterised in that it comprises at least two strips of a material of this type, the strips having respective lengths of 10 to 20%
with respect to the total length of the ski and being disposed with a space between them, one (15) in the vicinity of the ski tip (17) and the other in
the intermediate foot-supporting region (18).

Abstract (fr)
Ce ski est du type de ceux comportant un système amortisseur de leurs vibrations. Ce système est constitué par la combinaison d'au moins deux
bandes de matériau visco-élastique contraint, incluses longitudinalement dans la structure du ski avec un intervalle longitudinal entre elles et ayant
des longueurs respectives de 10 à 20 % par rapport à la longueur totale du ski. Dans la structure du ski sont incluses deux bandes de matériau
visco-élastique contraint, placées l'une (15) dans la zone de spatule (17) et l'autre (16) dans la zone de patin (18).
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